
     2022 

Protokoll fört på medlemsmöte torsdag den 20 oktober klockan 19.00 på Härnösands 

Brukshundklubb.  

 

§ 13  Martin Adelgren Thorén öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§ 14 Som ordförande valdes Martin Adelgren Thorén och som sekreterare Gunilla Nilsson. 

§ 15  Dagordningen fastställdes. 

§ 16  Som justeringsperson valdes Pether Öhlén. 

§ 17 Som rösträknare valdes Pether Öhlén. Antal röstberättigade närvarande medlemmar uppgick 

till 22 personer. 

§ 18  Föregående medlemsmötesprotokoll (2022-06-20) genomlästes, godkändes efter justering 

under övriga frågor § 10 ”loppis på klubben” (Lillemor Rodling). Önskemålet var att klubben köper in 

ett skåp för inlämnade föremål och att klubben sätter priset på det som inlämnats in och får behålla 

intäkterna. 

§ 19 Martin Adelgren Thorén gick igenom klubbens ekonomi som är i god balans. Summa i kassa 

och bank: 432 832 kr. Resultatet hittills under året är + 60 000 kr.   

§ 20  Information från styrelsen.1) Medlemmarna inbjudes till adventsfika söndag den 27/11 kl. 

15.00. Lussebullar pepparkakor och glögg. 

§ 21  Information från sektorerna. 

  Rally: Nya regler på gång. 

  Agility: Fortsättning på kursverksamheter.  

  Tävling: Klubben har ansökt om Appellspår 7/5 och BH-prov 13/5. 

  Mental och Tjänstehund: För närvarande ingen aktivitet. 

  Hus: Stor efterfrågan på kurser som också blir snabbt fyllda. F.n. pågår en valpkurs. En 

allmänlydnad startar så snart den blir fylld. 

Kök:  Ännu ingen köksansvarig, vi fortsätter som hittills, den som har kurs ordnar med fika.   

 



 

  Ungdom: Liselotte Pettersson (sammankallande i ungdomssektionen) informerar. 

 SMS-grupper läggs upp för att lätt kunna lämna information direkt till ungdomarna. Olika grupper: 

en grupp för föräldrar, en grupp för 18 år och under och en för över 18 år. 

På intresseanmälningslistan finns 44 ungdomar men alla kommer inte på aktiviteter. 

Ungdomar är en lättflyktig grupp, därför jätteviktigt att aktiviteterna anpassas till ungdomarnas 

efterfrågan och önskemål. Bland annat skötsel, allmän hundkunskap, agilitykurser, rallylydnad. De 

har också gått olika prova på kurser bl.a. uppletande, spår, patrull. 

Önskemål att ungdomarna får gå kurser för halva priset. Det är stor efterfrågan på agilitykurser. 

Öppet hus anordnas med olika aktiviteter och olika teman tex inkallning, sitt, ligg etc. De som kommit 

längre får fortsatta kurser på högre nivå. 

Halloween är för närvarande under planering. Bla kommer aktivitetshagen att nyttjas. Information 

om förberedelser och aktiviteter kommer att finnas på Facebook. 

Ungdomsgruppen ser gärna att det äskas pengar från fonder eller annat. (ansökan att få 

vindkraftspengar har gjorts men där fick klubben avslag.” Vuxna på stan” gav ett par tusen).  

Ridhuset kommer att hyras söndagar ihop med rallylydnaden. 

 

Anläggning: Påbörjade renoveringar på klubbstugan kommer att slutföras. Tex dörrfoder runt 

ytterdörren till toan. I vinter kommer det att plogas som i fjol, övre grusplanen samt området 

kring klubbstugan och parkeringen. 

§ 22 Övriga frågor. Önskemål att få belysning i aktivitetshagen. Frågan hänskjutes till 

anläggningsgruppen.    

§ 23 Datum för nästa medlemsmöte beslutas vi styrelsens sms-grupp. 

§ 24 Martin Adelgren Thorén avslutande av mötet och tackade för visat intresse. Därefter bjöds det 

på kaffe med dopp. 

 

 

 

 

Martin Adelgren Thorén  Gunilla Nilsson Pether Öhlén 

Ordförande   Sekreterare  Justerare/rösträknare 


